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Komisji Cyfryzacji, Innowacyjności i Nowoczesnych 
Technologii (nr 19)
17 listopada 2020 r.
Komisja Cyfryzacji, Innowacyjności i Nowoczesnych Technologii, obradująca pod 
przewodnictwem posła Grzegorza Napieralskiego (KO), zastępcy przewodni-
czącego Komisji, zrealizowała następujący porządek dzienny:

– rozpatrzenie wniosku o powołanie stałego doradcy Komisji.

W posiedzeniu wziął udział dr inż. Radosław Nielek kandydat na stanowisko stałego doradcy Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magdalena Krzymowska, Wioletta Wię-
ciorkowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Grzegorz Napieralski (KO):
Dzień dobry, witam serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji Cyfryzacji, Innowacyjno-
ści i Nowoczesnych Technologii. Witam serdecznie posłów obecnych na sali oraz uczest-
niczących w posiedzeniu zdalnie. Witam kandydata na stałego doradcę Komisji pana 
doktora inżyniera Radosława Nielka. Witam wszystkich bardzo serdecznie. Dziękuję 
państwu, że jesteście z nami. Informuję, że posiedzenie Komisji zostało zwołane przez 
panią marszałek Sejmu na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu i będzie prowa-
dzone z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej umożliwiających porozu-
miewanie się na odległość.
Paniom i panom posłom, którzy zdalnie uczestniczą w posiedzeniu przypominam, 

że zgłoszenie do zabrania głosu należy wysłać pod adres  e-mailowy,  już nie będę go 
powtarzał, bo to wiemy, oraz przez aplikację Whereby po zalogowaniu  się do pokoju 
wideokonferencyjnego.
Jednocześnie informuję, że posłowie członkowie Komisji, obecni na sali obrad, głosują 

przy użyciu urządzenia do głosowania za pomocą legitymacji poselskiej. Wówczas nie 
logują się w systemie komunikacji elektronicznej i nie używają tabletów.
Przystępujemy teraz do stwierdzenia kworum. Proszę państwa posłów o naciśnięcie 

jakiegokolwiek przycisku w celu potwierdzenia obecności na posiedzeniu. Dziękuję bar-
dzo. Stwierdzam, że głosowało 16, przepraszam, 17 posłów. Bardzo dziękuję. Stwierdzam 
kworum, a także przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji wobec niew-
niesienia do niego zastrzeżeń.
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje rozpatrzenie wniosku o powołanie sta-

łego doradcy Komisji. Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie ma. Jeżeli nie, to porzą-
dek dzienny uważam za przyjęty.
Na podstawie § 6 ust. 1 uchwały nr 28 prezydium Sejmu z dnia 19 kwietnia 1995 r. 

prace Komisji może wspierać jeden stały doradca Komisji. Przyjętą przez Komisję kan-
dydaturę stałego doradcy Komisji zatwierdza prezydium Sejmu. CV kandydata otrzyma-
liście państwo pocztą elektroniczną oraz na iPady.
Pozwolicie państwo, że pokrótce przedstawię kandydaturę. Myślę, że w imieniu pre-

zydium, że tak mogę, panie przewodniczący? 

Poseł Witold Czarnecki (PiS):
Oczywiście.
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Przewodniczący poseł Grzegorz Napieralski (KO):
Dziękuję  bardzo. W imieniu  prezydium  chcielibyśmy  dzisiaj  zaprezentować,  zgłosić 
i poprosić o pozytywną akceptację kandydatury pana dr inż. Radosława Nielka.
Jak spojrzycie państwo w CV pana doktora,  jest ono bardzo bogate, więc nie będę 

całego przytaczał. Jeżeli mogę, to chciałbym zwrócić uwagę na kilka ważnych elemen-
tów tego CV. Po pierwsze, widzimy bardzo dokładnie, że praktyka łączy się absolutnie 
z teorią, czyli wykłady, praca na uczelni, jak również praca przy międzynarodowych pro-
jektach badawczych i nie tylko międzynarodowych, powoduje, że taka osoba będzie dla 
nas bardzo dużym wsparciem. W dorobku kandydata jest bardzo wiele publikacji, bardzo 
wiele również projektów, które są związane dzisiaj z rozwojem naszego kraju, to patrząc 
na charakter pracy naszej Komisji, bardzo nam pomoże.
Chciałbym zarekomendować pana doktora i bardzo prosić kolegów posłów o wsparcie 

tej kandydatury, dlatego, że ja już miałem okazję współpracować z panem dr Nielkiem, 
kiedy zakładaliśmy Komisję Innowacyjności i Nowoczesnych Technologii. Pomoc dla nas, 
dla całej Komisji, posłów, również władz tej Komisji była nieoceniona. Bardzo serdecznie 
chciałem podziękować panu doktorowi za tę współpracę w tamtych czasach. Oficjalnie 
nie mieliśmy okazji tego zrobić przy tych zawirowaniach politycznych, które są co cztery 
lata, przy wyborach.
Jeżeli chcą państwo zadać pytania, bądź chcielibyście państwo o coś kandydata zapy-

tać, albo zabrać głos, to bardzo proszę, mikrofon do państwa dyspozycji. Proszę bardzo.

Poseł Witold Czarnecki (PiS):
Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, szanowni państwo, chciałem gorąco poprzeć 
propozycję  przewodniczącego  posła  Napieralskiego,  i powiedzieć  tylko  tyle,  że jak 
powstawała nasza Komisja blisko 10 lat temu, a może ponad 10 lat temu, której ini-
cjatorem był nawiasem mówiąc pan poseł Napieralski, to powołaliśmy ją dlatego, żeby 
Polska sprostała wyzwaniom cywilizacyjnym, przed którymi stoimy. Byliśmy w 2010 r. 
w transformacji, czy nawet w 20. roku transformacji ustrojowej, ale jednak pewne rzeczy 
w Polsce nie toczyły się tak jak toczyć się powinny. Mianowicie dało się zauważyć pewne 
opóźnienie w zakresie przystosowania naszego państwa do tych wyzwań, a dzisiaj w tym 
wyścigu decydującą rolę odgrywa informatyzacja kraju.
Już 10 lat temu, pierwszym naszym doradcą, pierwszym doradcą Komisji został pan 

dr Radosław Nielek. Bardzo wysoko sobie ceniłem współpracę z panem doktorem Niel-
kiem, bo cechowała go, znaczy wyróżniał się tym, że był bardzo rzeczowy, a każda władza 
potrzebuje rzeczowej oceny i krytyki. Nie krytyki dla samej krytyki, tylko po to jest nasz 
doradca, żeby pozwolił nam zauważyć rzeczy w oderwaniu od polityki i taką rzeczową 
krytykę pana Nielka zauważaliśmy, dlatego sobie to bardzo cenię. Dlatego jak usłyszałem 
propozycję, że pan dr Nielek ma być naszym doradcą, doradcą Komisji, to bardzo się 
z tego ucieszyłem. Dziękuję panu przewodniczącemu, że pana Nielka przekonał do tego, 
żeby nam dalej doradzał.
Nasz klub będzie oczywiście głosował za kandydaturą pana doktora Nielka. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodniczący poseł Grzegorz Napieralski (KO):
Bardzo dziękuję, panie przewodniczący. Czy są jeszcze  inne głosy bądź pytania? Nie 
widzę żadnych zgłoszeń.

Kandydat na doradcę Komisji Radosław Nielek:
Czy mogę zabrać głos?

Przewodniczący poseł Grzegorz Napieralski (KO):
Proszę bardzo. Pan doktor Radosław Nielek, proszę uprzejmie.

Kandydat na doradcę Komisji Radosław Nielek:
Dzień dobry państwu. Korzystając z tej okazji, po pierwsze, chciałem oficjalnie podzięko-
wać prezydium za tę możliwość i rekomendację. Tak jak pan przewodniczący Grzegorz 
Napieralski i pan przewodniczący Witold Czarnecki mówili, miałem już okazję pracować 
w ramach tej Komisji w kadencji 2011-2015. Bardzo sobie to cenię jako bardzo ciekawe 
doświadczenie. Bardzo dziękuję za możliwość i za propozycję, żeby kontynuować tę pracę 
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także w tej kadencji. Zwłaszcza biorąc pod uwagę to, co się w tej chwili dzieje na świecie 
i te rewolucje, które będą miały miejsce zarówno w sferze społecznej jak i w sferze tech-
nologicznej. Myślę, że naprawdę jesteśmy dopiero przed tym co się będzie działo, a nie 
w trakcie tego co się dzieje. Spojrzenie trochę poza ten horyzont bieżących zdarzeń i tego 
co się dzieje dziś,  jutro i pojutrze, myślę, że jest fundamentalne do tego, żeby Polska 
miała szansę rozwijać się tak szybko, jak wszyscy byśmy tego chcieli. Bardzo serdecznie 
dziękuję i mam nadzieję na pozytywne rozpatrzenie mojej kandydatury.

Przewodniczący poseł Grzegorz Napieralski (KO):
Bardzo dziękuję, panie doktorze. Teraz zapytam, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie 
widzę. 
W takim razie przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów posłów jest za wnio-

skiem o wystąpienie do prezydium Sejmu o wyrażenie zgody na powołanie pana Rado-
sława Nielka na stałego doradcę Komisji Cyfryzacji,  Innowacyjności  i Nowoczesnych 
Technologii? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw?
Głosowało 13 posłów – za 13 osób, nikt nie był przeciw i nikt się nie wstrzymał. Bar-

dzo dziękuję.
Bardzo gratuluję panu doktorowi wspaniałego wyniku, to rzadko się zdarza na komi-

sjach, ale na naszej to akurat bardzo miłe. 
Dziękuję bardzo posłom, dziękuję bardzo panu doktorowi.
Na tym wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek dzienny.
Zamykam posiedzenie.
Od razu  też  informacja,  że kolejne wspólne posiedzenie  z Komisją do Spraw Unii 

Europejskiej rozpocznie się o godzinie 11, w tej sali, więc proszę posłów naszej Komisji 
o pozostanie. Dziękuję bardzo. Jeszcze raz do zobaczenia, do widzenia.


